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В статье рассматриваются некоторые экономико-правовые аспекты финансового дела в СССР нака-
нуне Великой Отечественной войны. Раскрыто значение рассматриваемой проблемы для совершенство-
вания финансового дела современной России. Показана беспрецедентность в истории России советско-
го опыта формирования финансовой системы. Раскрыты некоторые характерные черты финансового 
дела СССР. Приведены некоторые специфические элементы финансового дела в Чечено-Ингушской АССР. 
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Th e article deals with some economic and legal aspects of fi nancial аff airs in the Chechen-Ingush 
ASSR before and during the Great Patriotic war. Th e article reveals the importance of this problem for the 
improvement of fi nancial Aff airs of modern Russia. Unprecedented in the history of Russia of the soviet ex-
perience of formation of fi nancial system is shown. Some characteristic features of the fi nancial business of 
the USSR are revealed. Some specifi c elements of the fi nancial case in the Chechen-Ingush ASSR are given. 

Keywords: Chechen-Ingush ASSR, fi nance, fi nancial aff airs, Commissariat of fi nance, legislation, state budget.

DOI: 10.18572/1812-3805-2020-2-52-55




